
Beste Mellenaar
Er woedt een oorlog in Oekraïne, met alle risico’s vandien. De onverwachte infl atiestoot en de harde dreiging op de koopkracht. Een knoeiende 
Vlaamsvijandige Vivaldiregering. Zoveel problemen die ons ten zeerste aanbelangen maar die we niet op het niveau van onze gemeente kunnen 
aanpakken.

Wat we wel kunnen aanpakken, is wat er leeft in Melle. De N-VA wil vandaag focussen op de fusiekwestie en op het groen in onze gemeente. 
Waarheen met de fusies? In ieder geval ‘nee’ aan een Melle-Gentverhaal à la Boortmeerbeek-Mechelen of Borsbeek-Antwerpen. Waar de olifant 
het lieve muisje opslorpt … Melle heeft al heel wat groen. We moeten dat koesteren en wat ons zo dierbaar is niet laten verloren gaan. Doen!

Wat denk jij over deze en andere punten? Bedankt voor een berichtje aan melle@n-va.be. Ik zei het al vaker in onze 
vorige huis-aan-huisbladen en blijf het ook nu herhalen: ik wil dat Melle het tofste plekje wordt (blijft?) van een mooi en 
welvarend Vlaanderen.

Chris Dauw
Voorzitter

Word lid van de N-VA
Bent u Vlaming in hart en nieren en schaart u zich achter 
onze standpunten? Dan bent u de persoon die we zoeken. 
Wilt u zich actief of minder actief engageren, laat het ons 
weten. Stuur een mailtje naar melle@n-va.be.

Naar jaarlijkse gewoonte organiseert onze N-VA-afdeling haar 11 juliviering in de 
Roo-kerk in Gontrode. We verwachten u talrijk op zondag 10 juli en 
kijken al vol spanning uit naar onze gast. Dat is niemand minder 
dan Wilfried Vandaele, fractievoorzitter in het Vlaams Parlement 
en burgemeester van De Haan. Wij verwelkomen u vanaf 10 uur. 
Daarna bieden we u graag een glaasje aan. Tot dan!

Erwin Van Heesvelde, schepen van Cultuur en Toerisme

N-VA Melle viert 11 juli!

Geniet van de zomer!NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE
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Anne Dalemans volgt Freddy Van de Putte op als gemeenteraadsvoorzitter

“Over 45 jaar gemeentepolitiek kan je een boek schrijven”
Dag Anne, kan je iets meer vertellen over jezelf?
“Negen jaar lang was ik gemeenteraadslid in ons mooie 
Melle. Dat liet mij toe om nieuwe horizonten te ontdekken 
en de werking van onze gemeente tot in de kern te leren ken-
nen. Parallel met die ervaring stapte ik na een internationale 
beroepscarrière van 24 jaar in een nieuwe job in eigen streek. 
Daar haal ik tot op vandaag zeer veel voldoening uit. Naast 
mijn job en mijn politiek engagement, ben ik mantelzorger 
voor mijn ouders en vang ik af en toe de kleinkinderen op. 
Als er dan nog tijd overblijft, ga ik wandelen of fietsen in de 
natuur of langs de waterwegen.”

Freddy, jij verliet op 21 maart de gemeenteraad na een 
bijzonder lange carrière?
“Ik werd de eerste keer, als jonge Chiroleider, verkozen in de 
gemeenteraad bij de verkiezingen in oktober 1976, het jaar 
voorafgaand aan de fusie Melle-Gontrode. 
Ik was zowel binnen de meerderheid als de 
oppositie gemeenteraadslid, zes jaar OCMW-
voorzitter en vijftien jaar voorzitter van de 
gemeenteraad. Een lange staat van dienst die 
ik steeds met veel enthousiasme vervulde. Ik 
werd aanvankelijk verkozen op een Volksunie-
lijst, later als Volksuniekandidaat op de lijst 
‘Vrij Melle’ en uiteindelijk als N-VA-kandidaat 
op een kartellijst met cd&v.”

Anne, hoe kijk je naar je nieuwe opdracht in 
de gemeente? 
“Het opvolgen van iemand zoals Freddy met 
heel veel ervaring, ad rem en toch steeds met 
een vleugje humor, wordt een echte uitdaging. 
Het is een functie die ik met heel veel goesting 
opneem.”

Freddy, je beleefde zonder twijfel heel wat 
leuke momenten, maar misschien ook minder 
leuke?
“Over de ervaringen van 45 jaar gemeentepo-
litiek kan ik een boek schrijven. Maar wees 
gerust, ik zal me beperken tot drie punten. 
Een algemene bedenking: in al die tijd is er 
voor een gemeenteraadslid bijzonder veel 
veranderd. Een voorbeeldje: oorspronkelijk 
mochten raadsleden alleen dossiers inkijken 
op het gemeentehuis en ze moesten daar zelf 
de nodige kopieën nemen. Enkel op zaterdag-
voormiddag, nota bene.”

“Een van de realisaties waar ik bijzonder 
tevreden naar terugkijk, is de recente bouw 
van de nieuwe gemeenteschool, met aanslui-

tend een publieke ruimte. Het project stuitte op heel wat 
tegenkanting, maar mag gezien worden en is duidelijk een 
meerwaarde voor onze gemeente.”

“In al die jaren heb ik er steeds op gehamerd om op zondag 
voor de raad zoveel mogelijk een fractievergadering te hou-
den. In veel gevallen vond die plaats bij mij thuis. Na het ern-
stige gedeelte (de voorbereiding van de raad), volgde meestal 
een informeel gedeelte. Die momenten waren in ieder geval 
goed voor de ‘teamspirit’. Hopelijk behouden mijn opvolgers 
dat concept in de toekomst.”

Hebben jullie nog een boodschap voor de Mellenaar?
“Onze bijzondere boodschap is: wees lief voor elkaar. En 
misschien nog een oproep richting onze jongeren: neem 
vanuit de jeugdbeweging of studentenvereniging een politiek 
engagement aan. Jullie zijn het Melle van de toekomst.”

melle@n-va.be
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Sporten in Melle
•  Het masterplan van het sport- en recreatiepark de Kouterslag 

krijgt opnieuw een duwtje in de rug. De site wordt verrijkt met 
drie padelterreinen, een omnisportterrein en een nieuw voet-
balveld. Daarnaast wordt de Finse piste rond het park met een 
kilometer uitgebreid. Er komt een vernieuwde parking voor 95 
voertuigen, fietsenstallingen, twee plaatsen voor autobussen, 
twee standplaatsen voor mobilhomes en een hondenlosloopweide 
naast de parking.

•  De infrastructuur naar het sport- en recreatiepark wordt even-
eens aangepakt. De weg van de Kouterslag wordt vernieuwd en de 
parking ter hoogte van de petanque/Ovenveld wordt enkel toe-
gankelijk voor voetgangers en fietsers. Prijskaartje: 1,85 miljoen 
euro.

•  Gent-Oost Eagles of BBC Melle-Vogelhoek moet een nieuwe 
sportvloer aanleggen om de competitie verder te kunnen laten 
doorgaan. Kostprijs: 90.000 euro. De gemeente ondersteunt de 
dringende ingreep met 45.000 euro. In ruil zal de basketclub tien 
jaar lang geen subsidies ontvangen, wat in principe overeenkomt 
met een renteloze lening.

•  Tot slot speelt Tenstar Melle voetbal op een woonuitbreidings-
gebied. Dat domein is in handen van een private eigenaar. Aan-
gezien we een voorlopige stop gezet hebben op het aansnijden van 
woonuitbreidingsgebieden in Melle en de nood aan open ruimte 
en sport groot is, zal de gemeente de terreinen van Tenstar aankopen. 
Er werd daarvoor geld voorzien in het gemeentebudget.

Frank De Vis
Schepen van Sport

Oorlogssituatie in Oekraïne
Onze opvatting van menselijke motivatie, die het leven liever segmenteert in procenten dan in betekenisvolle momenten, onderkent 
reeds lang wat echt waardevol is. Genegenheid, familie, het gewoon samenzijn, de onbekommerde liefde. Velen veronderstellen 
dat iedereen onze economische uitkijk hanteert en praat over mensen in termen van wat ze ons opleveren of kosten. De levens-
verzekering, uitgevonden in Engeland, is immers thans universeel. Wij prijzen onze medemens te vaak terwijl andere culturen 
hun naaste nog weten te loven.

Sinds twee maanden weten we eindelijk weer welk voorrecht het is om onze kinderen 
te zien spelen. Het is duidelijk dat niet de Europese Unie, maar wel de NAVO voor 
vrede zorgt, dat we moeten voorbereid zijn op oorlog om vrede te kunnen garanderen, 
dat kernenergie misschien toch geen slecht idee is en dat solidariteit iets is dat zich 
uitbreidt in concentrische cirkels. Nog nooit stond de Oekraïner dichter bij de 
Vlaming. Ook letterlijk. In april vierden verschillende vrouwen het Orthodoxe 
Paasfeest in het GOC van Gontrode, terwijl hun mannen ver weg met een foto in 
hun bonzende borstzak vechten voor wat hen lief is.

De gastvrijheid van de Mellenaren die die gezinnen opvangen 
zou ik bijna durven vergelijken met hun edelmoedigheid.

Bjorn Delbeecke
Bestuurslid
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Tuinvogels 
Genieten van onze tuinvogels maakt je dag goed. Geef vogels en 
insecten de kans om mee te genieten van je tuin. Plant bijvoorbeeld 
een haag of laat dood hout nog even liggen, hang een nestkastje of bij-
enhotel. De vogels en bijen zullen je dankbaar zijn. Vogels en insecten 
trekken op hun beurt andere diersoorten aan. Verwilderde hoekjes 
zijn voor hen een paradijs. Bijvoederen in de winter (bollen, zaadjes) 
is een must. Plaats zeker ook een kommetje water! In de zomer is bij-
voederen niet nodig omdat er dan genoeg wormen en insecten zijn. 

Geniet van onze merel, roodborst, mus, groenling putter, 
pimpel- en koolmees, kwikstaart en andere tuinvogels! 

Ben Eeckhout
Bestuurslid

Nieuw bestuurslid 
in de kijker: 
INGRID DE BRABANDERE 
Ingrid, je bent relatief nieuw in Melle. Kan je daarover iets vertellen?
“Ik ben geboren in Roeselare en ben opgegroeid in een landelijke gemeente. Na de humaniora heb ik, via mijn hogere 
agrarische studies in België en Nederland, heel wat landen doorkruist om mij daarna te settelen in Oost-Vlaanderen 
en zowat twee jaar geleden aan te komen in Melle. Onze centraal gelegen gemeente is een goede uitvalsbasis voor 
mijn dagelijkse woon-werktrajecten die me doorheen heel Vlaanderen brengen, zowel met de wagen als met het 
openbaar vervoer.”

Waar liggen je interesses zoal?
“In mijn vrije tijd ben ik bezig met paardrijden, fietsen, lezen, handgevormde keramiek, hoeden maken … Je komt 
me steevast tegen op allerhande jazz-evenementen, tentoonstellingen en in het theater. Ik hou van warm-verbindende 
contacten en ben sociaal geëngageerd. Ik hecht veel belang aan een goed sociaal weefsel in een gemeente en dat is iets 
waar ik als nieuwkomer nog wel wat moet aan werken.”

Waarom geloof jij in de N-VA?
“Mijn steevast geloof in de N-VA vertrekt vanuit het behoud van onze Vlaamse cultuur en mijn overtuiging dat we 
moeten groeien naar een sterker Vlaanderen met een herkenbare Vlaamse identiteit. Voor mij is bijvoorbeeld de ken-
nis van onze Vlaamse taal van cruciaal belang om goed te kunnen functioneren in het Vlaanderen van morgen en de 
beste garantie op een mooie toekomst.”

Hoe zie je jouw bijdrage aan de plaatselijke N-VA-afdeling?
“Vanuit mijn professionele achtergrond ben ik fel betrokken bij onderwijs, landbouw, leefmilieu en klimaat. Binnen 
Melle wil ik graag mijn schouders zetten onder de pijlers leefmilieu, klimaat, biodiversiteit, dierenwelzijn, landbouw 
en onderwijs.”

Dat brengt ons bij de boodschap die je zonder twijfel hebt voor alle Mellenaars.
“Het is heel belangrijk om ons cultureel en ecologisch erfgoed te koesteren. Ik vertrek vanuit een realistisch klimaat-
beleid, met aandacht voor herstellende maatregelen op het vlak van biodiversiteit en met respect voor ecologische 
grenzen en duurzaamheid. Behoud van de open ruimte met nog meer aandacht voor een groene, rustgevende leef-
omgeving zijn zeker nodig om een aangename, veerkrachtige Vlaamse gemeente te behouden waar het goed is om te 
wonen. We kunnen met z’n allen door kleine aandachtspunten heel wat bereiken.”

www.n-va.be/melle
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Een huwelijk tussen de daken en de zon?
De oorlog in Oekraïne toont ons aan dat we te afh ankelijk zijn van onder meer gas uit minder stabiele regio’s. Anderen bepalen 
de te dure prijs, en dat leidt tot dramatische energiefacturen. 

Als basisprincipe is het altijd nuttig om 
te proberen minder te consumeren. Met 
de huidige prijzen is dat meestal ook een 
goede investering. Wat we dan nog nodig 
hebben aan basis-energie, produceren 
we best op een zo duurzame mogelijke 
manier. Dat is goed voor onze energie-
onafhankelijkheid, maar ook voor ons 
budget én voor het klimaat.

Vlaanderen en Melle scoren goed

Een voorbeeld: Vlaanderen doet het 
helemaal niet zo slecht als het gaat over 
geïnstalleerd vermogen zonne-energie 
per inwoner. We staan op de vierde 
plaats, met 675 watt/inwoner. Melle 
scoort nog net iets beter: 690 watt/in-

woner. Kan het nog beter? Jazeker, via 
zonne-delen (of energie-delen): zij die 
zelf geen gunstig dak hebben of vol-
doende budget, kunnen altijd op maat 
mee-investeren op een dak van iemand 
anders en de geproduceerde stroom a 
rato in min laten brengen.

Het gebeurt zelden, maar Vlaanderen is 
de eerste regio die qua regelgeving vol-
ledig in orde is, en dat zelfs voordat de 
marktwerking er volledig klaar voor is. 
Nu volgen de proefprojecten om te zien 
of er nog struikelstenen zijn en daarna 
is het aan de markt: energieleveranciers, 
mensen met gunstige daken, Fluvius, 
PV-installateurs … 

Goed nieuws dus, op de overheid zullen 
we dit keer niet moeten wachten. Laat de 
daken en de zon nu maar spreken …

Andries Gryffroy
Vlaams Parlementslid

Op zwier met Gryffroy en Demir
Op zaterdag 7 mei was minister van Omgeving Zuhal Demir te gast bij de N-VA in Melle 
voor een natuurwandeling van zes kilometer, vertrekkende vanaf ‘t Vissershuis.

Naast de wandelende N-VA’ers daagden ook een dertigtal lokale boeren op om bij de minister 
hun bezorgdheid te uiten over het stikstofakkoord dat op de tafel van de Vlaamse Regering ligt. 
Na een sereen en constructief gesprek, waar de minister luisterde naar de bezorgdheden van de 
landbouwers, trok de groep van 80 sympathisanten op stap met onze natuurgids. De wande-
ling ging langs kastelen, sloten, infrastructuurlijnen, bossen en velden. Kortom, we ontdekten 
samen met minister Demir de mooie plekjes van Melle.

Na de inspanning was er voor iedereen een lekkere boterham en een frisdrankje. Zalig wandel-
weer, geen spatje regen en een gemoedelijke, gezellige sfeer. Zeker voor herhaling vatbaar!

melle@n-va.be
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Rode recepten maken rode cijfers

Werk maken van werk!
De voorstellen van de N-VA

Er bestaan geen toverformules om onze pensioenen betaalbaar te houden, onze sociale zekerheid te beschermen en onze 

welvaart te vrijwaren. We kunnen niet langer wachten. We moeten nu keuzes maken. Er moeten voldoende mensen aan 

het werk. En dat werk moet lonen. 

De N-VA legt concrete en heldere voorstellen op tafel die werken interessanter maken, voor meer mensen.

Verlaag de belastingen op arbeid. De Zweedse regering mét de N-VA 

gaf iedereen met een lager dan gemiddeld loon een belastingkorting van meer dan 100 euro 

netto per maand, en de laagste lonen nog meer dan dat. Die koers willen we verder zetten. 

Beperk de werkloosheidsuitkeringen in de tijd. Ons land is uniek in de wereld: 

wie werkloos is, kan oneindig lang genieten van een uitkering. Dat is onhoudbaar.

Geen nieuwe instroom in het brugpensioen. Weg met socialistische recepten die 

handenvol geld kosten. De N-VA wil mensen die langer werken, méér pensioen geven. Zo maken 

we werk echt lonend.

Geef ondernemers meer vrijheid. 
Met eenvoudigere regels rond onder meer e-commerce, overuren en flexi-jobs.

Vlaamse arbeidsmarkt in Vlaamse handen. Willen we echt werk maken van 

een Vlaams arbeidsmarktbeleid, dan moeten de hefbomen ook in eigen handen komen. 

Anneleen Van Bossuyt
Kamerlid

Mathias Diependaele
Vlaams minister van Financiën 
en Begroting

Te veel mensen die kunnen werken, doen dat vandaag niet. De Vivaldi-regering 

zorgt vooral voor hen: zij profiteren sneller dan wie ook van de indexering, zien 

hun uitkeringen stijgen en genieten van uitgebreide steunmaatregelen. Wie 

betaalt dat? De Vlaming die werkt, spaart en onderneemt. De gevolgen van zulke 

rode recepten zien we in Wallonië, waar de cijfers dieprood kleuren en men alweer 

naar Vlaanderen kijkt om de rekeningen te betalen.

“Zonder de federale overheid 
als kredietwaardige buffer was 

het Waals Gewest bankroet. 
Dat is een trieste balans na 

41 jaar Waalse gewestvorming, 
waarvan er 35 onder de 

verantwoordelijkheid van een 
PS-regeringsleider vielen.” 

De Morgen, 28/05/2022


